
Ekonomisk berättelse för Naturistföreningen Bergslagens Solsport år 2020. 

Efter att ha haft tvivel angående om vi skulle få några gäster denna sommar, så 

kom dessa tvivel på skam. 

År 2020 kan mäta sig med säsongen 2018 då vi ha en otrolig topp. Detta år kom 

strax efter i antal gästnätter. 

Vårt medlemsantal har ökat ordentligt, vår utvärdering grundar sig på; 

Att man inte kunnat resa utomlands samt att en närbelägen naturistcamping 

hade stängt hela säsongen. Många kom då istället till oss, vi får se om trenden 

håller i sig. 

Vår ekonomi är god, både pga ökat besöksantal men även för att vi ej gjort 

några nyinvesteringar detta år.  

Vi har i skrivandets stund ännu inte fått besked från Nora kommun ang 

arrendeavtalet, om vi får fortsätta arrendera marken eller ej. 

Om vi får ett positivt besked från kommunen kommer vi att försöka genomföra 

vår verksamhetsplan i etapper och utifrån ekonomi. 

/Kassör Siv Johansson 


